
Bestyrelsesmøde på Ejerslev Havn

Hele bestyrelsen + Omar var mødt.

På mødet fortalte Omar hvordan han syntes sæsonen 2023 var forløbet set fra hans side.
Der havde været både gode og dårlige perioder, alt afhængig af vejret, men alt i alt OK.
Der var så nogle ting i køkkenet han gerne ville have repareret og købt en ny salat disk
hvilket er OK.
De andre ting der skulle repareres får vi klaret inden sæson 24.
Der bliver også købt nye borde og bænkesæt til den udendørs servering.
Ellers blev der diskuteret løst og fast.


